

《单词百科:immunotherapy是什么意思?immunotherapy怎么发音?immunotherapy的解释和用法》

英语单词immunotherapy是什么意思?immunotherapy怎么读?immunotherapy怎么发音?简答网为您整理了immunotherapy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



immunotherapy怎么读

immunotherapy的读音:[ɪ 'mju:n ə ʊ 'θ er ə p i]

immunotherapy的意思

1、n.免疫疗法;

immunotherapy的双语例句

1、Conclusions: Adoptive immunotherapy with CTL is one of the efficacious methods in the treatment of carcinoma.

结论: 对于恶性肿瘤患者的综合治疗,CTL过继性免疫治疗是有效方法之一.

2、 For the time being, however, immunotherapy is still in its experimental stages.

但免疫疗法目前仍处于实验阶段。

3、 So HPV type 16 E 7 antigen is a very promising target for cancer immunotherapy.

因此,HPV16E7是HPV相关肿瘤免疫治疗中非常有前途的靶抗原.

4、 Objective : To explore the mechanism of active immunotherapy with autologous tumor vaccine and clinical significance.

目的: 探讨自体肿瘤疫苗的作用机制及临床意义.

5、 Another treatment used in some cases is called immunotherapy.

在有些情况下采取的治疗方法被称为免疫疗法.

6、 Treatment, though-whether it's chemotherapy or immunotherapy-will tilt the odds in her favour.

不过,治疗一下 -- 不管是化学疗法还是免疫疗法 -- 总会使情况对她有利.

7、 Active specific immunotherapy (ASI) is a important way in tumor therapy.

研究认为,主动特异性 免疫治疗 是肿瘤治疗的主要发展方向之一.

8、 Tumor immunology and immunotherapy are but one of the exciting areas in cancer research.

肿瘤免疫学与免疫疗不过是癌瘤研究中这些鼓舞人心的领域之一.

9、 Another treatment used in some cases is called eminal therapy immunotherapy.

有些情况下免疫疗法也是一种治疗途径.

10、 Another treatment used in soma cases is called imirianimaryb immunotherapy.

抗组胺剂药物能提供有效的治疗.

11、 Greater variability carries with it a greater likelihood of resistance to chemotherapy and immunotherapy.

较大的变异性带来了化学疗法与免疫疗法更大的抗性能力.

12、Objective To study the immunotherapy role of CpG ODN (CpG oligodeoxynucleotide) on tumor.

目的探讨合成含CpG基 序的寡核苷酸 (CpGODN) 在肿瘤免疫治疗中的研究.

13、To explore the preparation of specific immune RNA on idiotypic and further study immunotherapy of tumors.

为进一步研究肿瘤的免疫治疗,探索一种型特异、体专一的肿瘤免疫核糖核酸的制备方法.

14、Apronounced anti-inflammatory effect, which is comparable to the one observed after immunotherapy , is characteristic for steroids.

激素强烈的 抗炎 性效果, 与免疫治疗相当.

15、Monoclonal antibody therapy is also known as passive immunotherapy.

单抗治疗也被称为被动免疫疗法.

以上是简答网为您整理的immunotherapy怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于immunotherapy的用法、immunotherapy的释义、immunotherapy的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/immunotherapy>